



BESTYRELSESMØDE – 11 DEC 2024

Sted: Sekretariatet

Klokkeslæt: 1900 – 2100

Deltagere:

HOSK, bestyr.: Kirsten, Lene, Michael, Mikael, Sara, Sarah, Tina T. & Tina R.

HOSK, suppl. Isabella

HOSK SI: Michael H

HOSK Venner: Tina B

Afbud: Allan

Referent: Lene

| | | REFERAT |
|----|-------------------------------------|--|
| a. | <u>Siden sidst</u> | <p>En del uro på de indre linjer - forhåbentligt er der styr på tingene. Ellers har jeg en klar forventning om at man kommer og siger til - det vi ikke ved lover jeg at vi ikke gør noget ved 😊</p> <p>Linda er desværre stoppet helt - både undervisning og bestyrelsen med udgangen af november måned.</p> |
| b. | <u>Gennemgang af økonomi</u> | <p>Der har været lidt svingende medlemstal i år. Pt. på ca. samme niveau som sidste år. Opstaldning ligger også under niveau i forhold til sidste år. Stævner: ca. 44.000 kr. under sidste års niveau. Vigtigt med opbakning fra medlemmerne til at afholde stævner. Undervisningsindtægten er også faldet, der er bl.a. en dag helt uden undervisning. Vi skal kigge på en evt. regulering.</p> |



| | | REFERAT |
|----|--|--|
| | | Michelle hjælper med at lave årsregnskabet og kigge på lagerbeholdning mv. Forretningsudvalget laver budget for 2025. |
| c. | <u>Gennemgang af årshjul (3 måneder frem)</u> | <p><u>DEC:</u></p> <ul style="list-style-type: none"> - Elevskolen har sidste undervisning fredag den 20. december <p><u>JAN:</u></p> <ul style="list-style-type: none"> - Elevskolen starter op mandag d. 6. januar - Julefrokost (for voksne) lørdag d. 18. januar - Arbejdsdag d. 25. januar <p><u>FEB:</u></p> <ul style="list-style-type: none"> - Bestyrelsesmøde - onsdag d. 5. februar <p><u>MAR:</u></p> <ul style="list-style-type: none"> - Generalforsamling - onsdag d. 26. marts |
| d. | <u>Status fra HOSK Venner</u> | <p>Julekalenderne fra Børns Vilkår er solgt. Det har givet 6000,- til klubben.</p> <p>Tina indhenter nyt tilbud på at grave ud til roundpen'en.</p> <p>Der bliver julefrokost for voksne d. 18/1 '25. Husk at melde jer til</p> |
| e. | <u>Status fra SI</u> | <p>Niels og Michael har været til møde med kommunen. Der bliver lavet drænrør omkring bane 1 med afløb nede bag "kravlegården". Banen skal hæves 20 cm. Den etableres med fast bund og nyt ridelag. Samlet set koster renoveringen af banen og afløb omkring kr. 600.000. Der skal søges fonde og tilskud fra kommunen.</p> <p>Kommunen ejer de udendørs toiletter og høskurene. På sigt skal der kigges på renovering af skurene/nedrivning af toiletbygningen.</p> |



| | | REFERAT |
|----|---------------------------------------|--|
| | | Der skal etableres ny bund/sten i "hullet i svinget" ved vinterfoldene. Det sker evt. mellem jul og nytår. |
| f. | <u>Status fra daglig leder</u> | <p>Plan for halvpartsridning i juleferien er lavet.</p> <p>Astrid er ansat som weekendvagt i stalden pr. 1/12.</p> <p>Fra februar mangler vi en weekendvagt yderligere.</p> |
| g. | <u>Punkter til drøftelse</u> | <p>Justering af pris på undervisning ved Lene P. og Tina R.</p> <ul style="list-style-type: none"> - Det besluttes at hæve prisen med 25kr. pr. undervisningstime fra 1/1-2025. <p>Arbejdsmiljø v/Tina T.</p> <ul style="list-style-type: none"> - Wrap i hø-net er hårdt for skuldrene. - Wrapvognen er tung at køre med - Måske kan der etableres alternative løsninger a la haybar i boksdøren, så ædehøjden ændres for hestene og arbejdsstillingen er bedre for personalet. <p>Behovet for støtte/hjælp til økonomi</p> <ul style="list-style-type: none"> - Tina T.: overblik over opgaver og behov for hjælp - herefter kontakt til Zakobo og få en prisidé fra dem. Der er brug for en, der hjælper med at lave løn. Sara Ruby melder sig. Det kunne være smart med en computer, der står fast i sekretariatet, så det er nemmere at tilgå regninger, bilag o.l. - Sara skal sættes op til at have adgang til bank o.l. - Michelle hjælper med at lave årsregnskab. <p>Status på projekt "elevskole 2.0"</p> <ul style="list-style-type: none"> - Tina har kigget på, sammen med underviserne, hvad holdene skal hedde fremover, så de passer sammen i niveau. - Planen er, at det træder i kraft d. 1/1 '25 eller senest d. 1/2 '25. |



| | REFERAT |
|--|---|
| | <ul style="list-style-type: none">- På hjemmesiden kommer der en oversigt over holdenes indhold.- Mikael prøver at ringe til Sport og Fritid på kommunen for at spørge til behovet for specialridning for elever med særlige behov. Lene vil gerne forestå undervisningen af disse elever. <p>Gummimåtter på vaskepladsen - udskiftning eller anden udbedring, så armeringsjern ikke stikker ud/op</p> <ul style="list-style-type: none">- Armeringen er fjernet for nu.- Det kunne være dejligt at få lavet ordentlig hældning, så der ikke er vand over det hele. SI og bestyrelsen kigger på muligheden for at renovere hele vandspiltovet. <p>Forslag om at Wagner starter kl. 18.00 fremover, så det er muligt for opstaldere at nå at ride inden hans undervisning.</p> <p>Opdatering og "udbredelse" af halregler</p> <ul style="list-style-type: none">- Kirsten, Sara og Lene løber med den opgave. <p>Høskure</p> <ul style="list-style-type: none">- Materialer, "tegning", asbest-håndtering & hænder.- Vi afventer svar fra kommunen. <p>Vinterklargøring og glatførebekæmpelse</p> <ul style="list-style-type: none">- Rør, slanger m.m.?- Grusstier til folde. Der er købt sand og salt til at strø ud ved frost og is. <p>Arbejdsdag d. 25/1-2025</p> <ul style="list-style-type: none">- Gøre klar til stævnet- Rydde op i sekretariatet- Kirsten er tovholder <p>Arbejdsdag d. 17/5-2025</p> <ul style="list-style-type: none">- Denne arbejdsdag skal handle om at renovere vinterfoldene: Ny tråd |



| | | REFERAT |
|-----------|-------------------------|--|
| | | <p>Omlægning af foldene Jævne foldene ud</p> <ul style="list-style-type: none">- Kirsten er tovholder <p>Arbejdsdag d. 13/9-2025</p> <ul style="list-style-type: none">- Klargøring til efteråret.- Klargøring til stævnet- Kirsten er tovholder <p>Brandøvelse d. 18/1 kl. 9.00</p> <ul style="list-style-type: none">- Janni vil gerne stå for den praktiske undervisning i stalden.- Vi mangler en til at undervise dem i teori om håndtering af heste.- Kirsten koordinerer dagen <p>Ny hjemmeside/ny opsætning.</p> <ul style="list-style-type: none">- Til foråret kommer der også nye billeder. Det er meningen, at hjemmesiden fremover skal være det primære sted at få informationer i stedet for Facebook. <p>Det er svært at få hjælpere til stævnerne både i hallen og i cafeteriet.</p> <ul style="list-style-type: none">- En idé at man på forhånd – måske endda en måned før - melder sig til i det tidsrum, hvor man kan hjælpe. Derefter er der nogle koordinatore, der fordeler hjælperne på de forskellige poster. Det fungerer i andre klubber. Evt. afholde hjælperfest en gang om året. <p>Der mangler nogle til at stå for at afholde springdelen til vores D-stævner. Hvem kunne tænke sig at være ansvarlig for planlægning?? Der er søgt om datoer til et C-springstævne, så hvis der er nogle springryttere, der gerne vil være med til at arrangere det, må de gerne melde sig på banen.</p> |
| <i>h.</i> | <u>Eventuelt</u> | <p><u>Input fra opstaldere:</u></p> <ul style="list-style-type: none">- Behov for ny person til at styre planlægning af tider ved Wagner. Bestyrelsen lægger op til, at |



| | REFERAT |
|--|--|
| | <p>det er en af rytterne, der står for tilmeldingen.</p> <p>Fra repræsentantskabsmødet blev der også sat fokus på at ændre stævnestrukturen, så der forhåbentlig igen bliver flere starter/lettere at afholde stævner for klubberne.</p> |

Mikael Søgaard
formand – Holstebro Sportsrideklub